



PROTOKOLL SEKTIONSMÖTE 3 | A-SEKTIONEN

KALLADE: MEDLEMMAR PÅ ARKITEKTURSTUDERANDESEKTIONEN

PLATS: ZOOM

TID: 18:00

NÄRVARANDE (78)

A1(21)

AT1(8)

A2(17)

AT2(9)

A3(6)

AT3(6)

MPARC(2)

MPDSD(5)

ÖVRIGA A-SEKTIONEN (2)

ADJUNGERADE GÄSTER(2)



1. PRELIMINÄRER

1.1. MÖTETS ÖPPNANDE

Mötet förklarades öppnat kl. 18:03 av sektionsordförande.

1.2. VAL AV

1.2.1. MÖTESORDFÖRANDE

Till mötesordförande Samuel Nyberg valdes enhälligt.

1.2.2. MÖTESSEKRETERARE

Till mötessekreterare valdes Matilda Svensson enhälligt.

1.2.3. JUSTERARE TILLIKA RÖSTRÄKNARE

Till justerare valdes Astrid Westfeldt och Helge Berntsson enhälligt.

1.3. NÄRVAROLISTA

Närvarolista skickades ut för påskrift via Zoom, i chatten. Lunchbiljett kommer att skickas ut till de 60 första som fyller i.

1.4. MÖTETS BEHÖRIGA UTLYSANDE

Mötet befanns enhälligt vara behörigt utlyst då det har funnits ett facebookevenemang, länkats i eventgruppen samt mailats ut till alla studenter på sektionen två veckor innan. Även dagordningen har skickats ut tre dagar innan på mail.

1.5. FÖREGÅENDE MÖTESPROTOKOLL

Föregående mötesprotokoll är redigerat men ännu inte upplagt på hemsida, detta görs så snart uppladdningen av dokument fungerar som det ska. Hör av er till oss om ni skulle vilja kolla på något gammalt protokoll.

2. FASTSTÄLLANDE AV MÖTESORDNING

Vill man ha ordet räcker man upp handen i zoom. Den gröna knappen i zoom betyder att man är för ett beslut, den röda används om man är emot ett beslut.

Mötesordningen gicks igenom och godkändes av mötet.

3. FASTSTÄLLANDE AV DAGORDNING

Styret vill flytta propositionen till

AOK vill lägga till en film, precis vid pausen.

Mötet godkänner ändringarna enhälligt och dagordningen fastställs.

4. ADJUNGERINGAR

Karl Gunnar Olsson, före detta PA på AT, adjungeras in med närvarorätt och yttranderätt.



5. MEDDELANDEN

5.1 FRÅN PA

Joaquim, PA for A, has some new information. Right now they are planning for an information-talk for everyone studying their third year, about the architecture masters. They are also working with the structure of the architecture program and the new format will hopefully be presented at the next student division meeting. In the year 2022/2023 we will have some new masters.

Mats Ander är inte närvarande.

Emilio är inte närvarande.

5.2 FRÅN KÅREN

Anna Lindqvist, SO, är närvarande. Uppdaterar oss om vad som händer på kåren.

- FuM kandidaturen är stängd, så se till att rösta på era favoriter nu!
- Har ni något ni vill att kåren ska jobba med kan ni höra av er.
- Det har varit få äskningar i år, så har ni något ni vill göra kan ni äska hos kåren!
- Pandemimässigt är det ungefär samma som tidigare, häng kvar och håll ut!

5.3 FRÅN FuM 6

Samuel tar på sig FuM-hatten.

- De har tillsatt en arbetsgrupp för att jobba med campusmiljön.
- Har röstat igenom en stadgaändring för att kunna göra FuM-valet digitalt. Samuel kandiderar igen.
- Snart inval av nya kårledningen.

5.4 FRÅN STYRET

Samuel Nyberg (Ordförande): Har jobbat med många olika saker inför detta sektionmöte, och kommer därför bli ett saftigt möte. Man kan alltid kontakta oss om ni har frågor eller funderingar.

Matilda Svensson (Vice Ordförande): Har hållit en utbildning för de nya kommittéerna, och förbereder just nu för aspning för styret, utskott och några kommittéer. Aspa, det blir kul!

Helena Thim (Kassör): Har jobbat supermycket med ekonomin för att kunna ansvarsbefria idag!

Astrid Martinsson (SAMO): Samuel hälsar från Astrid som ej kunde närvara. Kontakta Astrid om det är något som strular med en lokal eller om du vill prata om något, Astrid har tystnadsplikt.



Maria Oxelman (Kommunikatör): Har arbetat hårt med den här dagordningen. Har även jobbat med hälsoveckan tillsammans med kommittéerna, som kommer att ske läsvecka 1 nästa läsperiod, det blir skoj!

5.5 FRÅN KARL GUNNAR OLSSON OM STUDIERESEFOND

Karl-Gunnar Olsson har bjudits in för att prata om studieresefonder, och resonerar som följande: Studieresor är viktiga för blivande arkitekter. Programmen har fått möjlighet att använda pengar till dessa resor. Det har mycket varit lärarna som dragit i detta, ibland har det fungerat bra och ibland har det fungerat sämre. Detta har gjort studieresorna ifrågasatta och utsatta. Nu detta år med corona så ville vi rädda pengarna och bygga vidare långsiktigt på detta. Syftet med studieresefonden är att säkra resorna över tid och att lösa hanteringen av dessa. A-Styret kommer att ansöka om pengar till fonden en gång om året, och vilka kostnader de kommer att täcka. Fonden kommer att gynna de som väljer att följa med på resor.

Mötet öppnar upp för frågor och diskussion.

Maria Oxelman: Hur kommer den ekonomiska situationen på högskolan att påverka detta?

Karl-Gunnar: Detta har inte varit en fråga som har med den nuvarande ekonomin att göra. Men att studieresorna ibland har varit ifrågasatta och att den här nya fonden kommer att göra läget för studieresorna bättre.

Adrian Pihl: Kommer bokföringen att hamna hos studenterna?

Karl-Gunnar: Det kommer att bli en fördelning mellan lärarna och studenterna, men ja det kommer ligga ansvar på studenterna.

Samuel Nyberg: Anledningen att vi tar upp det här är att vi vill förankra det. Vi kommer inte rösta igenom någon stadga ikväll utan kolla om studenterna tycker att det är en bra idé.

Adrian Pihl: Vill nämna att det är lätt hänt att bokföringen är tung, det har den varit tidigare år, och att vi bör ha med det i åtanke.

Samuel Nyberg: Det har vi med i åtanke och försöka hitta ett bra sätt att lösa detta.

Helena Thim: Har gjort en bokföringsmall för att underlätta för framtiden.

Karl-Gunnar Olsson: Har lagt fram ett förslag på att en från A och en från AT ska ansvara för resefonderna, behöver nödvändigtvis inte vara kassören.



9.1 PROPOSITION OM STUDIERESEFOND

Framflyttad från punkt 9. Propositioner.

Samuel Nyberg: Vi tror att det här är en bra sak som kommer att gynna studenterna. Vi i Styret ska se till att det är tydligt vem som gör vad. Vi kommer inte rösta igenom stadgaändring nu, utan fråga sektionen om det är en bra sak att jobba vidare på. När vi har tagit fram förslag på stadgaändringar kommer dessa att röstas igenom.

Anton Persson: Inkluderar detta mastern också?

Helena Thim: Vi kan absolut kan se över detta.

Adrian Pihl: Berättar att mastern bara åker på resa under en kurs på mastern.

Emma Lammberg: Detta eftersom mastern är så annorlunda jämfört med kandidaten med studios osv, därför att det rätt svårt att få till resor under mastern.

Propositionen godkändes enhälligt.

6. VERKSAMHETSBERÄTTELSE, RESULTAT OCH ANSVARSBEFRIELSE

Mötet adjungerar in Alexander Andrén, extern revisor. Han har hjälpt sektionen att reda ut ekonomiska problem tillsammans med kassören, Helena Thim.

6.1 STYRET 17/18

Madeleine Källmarker framför verksamhetsberättelsen.

Tim Vistrand kunde inte närvara.

Samuel Nyberg undrar om det är okej att presentera Tims meddelande, mötet godkänner och Samuel läser upp hans meddelande.

Mötet godkänner att lägga Tims dokument till handlingarna.

Helena lämnar över ordet till revisorn. Han bekräftar att det var ingångsvärderna som stulats, och att det är bra att Helena skapat mallar för framtiden.

Lekmannarevisorerna anser att Styret 17/18 har gjort ett tillräckligt bra arbete och yrkar på ansvarsbefrielse.

Mötet godkänner ansvarsbefrielse av Styret 17/18.



6.2 STYRET 18/19

Adrian Pihl framför verksamhetsberättelsen.

Linnea Englund framför den ekonomiska berättelsen.

Alexander bekräftar Linneas berättelse om att det har varit struligt sedan tidigare. Under året var det en del underlag som saknades. Alexander och Helena har rimlighetsbedömt posterna och han föreslår att ansvarsbefria.

Lekmannarevisorerna anser att efter att ha pratat med Helena och Alexander att Styret 18/19 har gjort ett bra arbete och yrkar på ansvarsbefrielse.

Mötet godkänner ansvarsbefrielse av Styret 18/19.

6.3 FIK A 18/19

Helena Thim framför den ekonomiska berättelsen i Lisa Kollbergs ställe.

Lekmannarevisorerna yrkar för ansvarsbefrielse.

Mötet godkänner ansvarsbefrielse av FikA 18/19.

6.4 ATU 18/19

Helena Thim framför den ekonomiska berättelsen i Lisa Kollbergs ställe.

Alexander har inga invändningar.

Lekmannarevisorerna har pratat med Helena och Alexander och yrkar för ansvarsbefrielse.

Mötet godkänner ansvarsbefrielse av ATU 18/19.

6.5 STYRET 19/20

Anton Persson framför verksamhetsberättelsen.

Helena Thim framför den ekonomiska berättelsen i Shams Al-Azzawes ställe.

Alexander berättar att det var samma problematik som tidigare, att de tidigare problemen ställer till det. Fanns även mindre utgifter utan underlag men Alexander och Helena bestämde sig för att bortse från dem för att de var så små.

Lekmannarevisorerna har pratat med Helena och Alexander och yrkar för ansvarsbefrielse.

Mötet godkänner ansvarsbefrielse av Styret 19/20.



6.6 ARKIPELAGO 19/20

Helena Thim framför den ekonomiska berättelsen i Hanna Wedins ställe. Hanna har presenterat den två gånger tidigare. Nu har oklarheter retts ut och det ser bra ut.

Alexander håller med. Ingångsvärden och kostnadsställen har rättats till.

Lekmannarevisorerna yrkar för ansvarsbefrielse.

Mötet godkänner ansvarsbefrielse av Arkipelago 19/20.

6.7 AMU 19/20

Emeline Elangovan framför verksamhetsberättelsen.

Jade Yakutiell framför den ekonomiska berättelsen.

Alexander berättar att de inte har gjort så mycket med AMU. Det var samma problem som för många andra och det har åtgärdats nu.

Lekmannarevisorerna yrkar för ansvarsbefrielse.

Mötet godkänner ansvarsbefrielse av AMU 19/20.

6.EXTRA MEDDELANDE FRÅN AØK'21

AØK visar upp en film, cliffhanger till nästa sektionmöte.

Paus, mötet ajourneras 20 minuter, till 20:05

6.8 AØK'20

Marcus Aldefelt framför verksamhetsberättelsen.

Jonathan Hulterström framför den ekonomiska berättelsen.

Lekmannarevisorerna yrkar för ansvarsbefrielse.

Mötet godkänner ansvarsbefrielse av AØK'20.

6.9 A6'20

Ida Moss framför verksamhetsberättelsen.



Elin Kovats framför den ekonomiska berättelsen.

Lekmannarevisorerna yrkar för ansvarsbefrielse.

Mötet godkänner ansvarsbefrielse av A6'20.

6.10 PUBA'20

Emanuel Murray framför verksamhetsberättelsen. *Med exceptionell inlevelse!*

Helge Berntsson framför den ekonomiska berättelsen.

Lekmannarevisorerna yrkar för ansvarsbefrielse.

Mötet godkänner ansvarsbefrielse av PubA'20.

6.11 FOTA'20

Nina Tran framför verksamhetsberättelsen.

Nelly Elfvelin framför den ekonomiska berättelsen.

Lekmannarevisorerna yrkar för ansvarsbefrielse.

Mötet godkänner ansvarsbefrielse av FotA'20.

6.12 A-LAGET'20

Myrra Carlsson framför verksamhetsberättelsen.

Linnea Niklasson framför den ekonomiska berättelsen.

Lekmannarevisorerna yrkar för ansvarsbefrielse.

Mötet godkänner ansvarsbefrielse av A-Laget'20

7. VERKSAMHETSPLAN OCH BUDGET

7.1 AØK'21

Clara Wetterqvist framför verksamhetsplanen.

Brian Andersson framför budgeten.

Mötet godkänner verksamhetsplan och budget för AØK'21.



7.2 A6'21

Vera Bensch framför verksamhetsplanen.

Kajsa Carlsson framför budgeten.

Mötet godkänner verksamhetsplan och budget för A6'21.

7.3 PUBA'21

Moa Jönsson framför verksamhetsplanen.

Oskar Lundqvist framför budgeten.

Mötet godkänner verksamhetsplan och budget för PubA'21.

7.4 FOTA'21

Emil Sundström framför verksamhetsplanen.

Isabella Landtreter framför budgeten.

Mötet godkänner verksamhetsplan och budget för FotA'21.

7.5 A-LAGET'21

Carl-William Sandberg framför verksamhetsplanen.

Amanda Alsterlund framför budgeten.

Mötet godkänner verksamhetsplan och budget för A-Laget'21.

7.6 AUU 20/21

AUU vill revidera sin budget. Ebba Andersson berättar att de har blivit låsta på grund av pandemin och de vill omfördela. Den nya budgeten innehåller bland annat en post för att hyra in en föreläsare som pratar om stress. .

Mötet godkänner den nya reviderade budgeten för AUU 20/21.

8. INVAL

8.1 RUSTA'21

Valberedningen förklarar att det endast är två av dem, Ida Holmén och Magnus Nyström Lindé, som har varit involverade i processen då de andra två är med i RustA. De läser upp nomineringar.



Som ordförande i RustA väljs Linnea Björkström enhälligt.

Som kassör i RustA väljs Marika Bonder enhälligt.

Finns tre vakanta platser som ledamot.

Nina Tran självnominerar sig.

Tommy Ngo självnominerar sig.

Som ledamöter i RustA väljs

Mattias Östmalm

Erika Perleroth

Lucas Florén

Rebecka Eriksson

Clara af Klercker

Nina Tran

Tommy Ngo

enhälligt som grupp.

Finns en vakant plats kvar, om någon är intresserad kan de höra av sig till RustA eller Styret.

9. PROPOSITIONER

Redan checkat av den tidigare detta möte.

10. MOTIONER

Inga motioner detta möte.

11. ÄSKNINGAR

Inga äskningar, men har ni kul idéer kan ni höra av er till oss. Speciellt nu under de annorlunda förutsättningarna.

12. ÖVRIGA FRÅGOR

Inga övriga frågor.

13. MÖTETS AVSLUTANDE

Mötet förklarades avslutat kl 21:30.

Tack till alla som varit med!



MÖTESSEKRETERARE

Namn Matilda Svensson

Underskrift Matilda Svensson

Göteborg den 18/3-2021

JUSTERING AV PROTOKOLL

Jag har läst igenom ovanstående mötesprotokoll noga och godkänner härmed att vad som står skrivet överensstämmer med vad som sades och beslutades på mötet.

Namn Astrid Westfeldt

Underskrift Astrid Westfeldt

Göteborg den 20/3/2021

Namn Helge Berntsson

Underskrift Helge Berntsson

Göteborg den 18/3-2021